
Haarlem, 20 april 2016

Aan de fractie van het CDA

Beste fractieleden van het CDA,

Gaarne wil ik u en uw fractie, namens sportclub HLC, het volgende voorleggen.

Onze gymnastiekvereniging is al vele jaren een begrip in Haarlem en omstreken. Op dit moment, 19 
april 2016, hebben wij 1471 leden die actief zijn met guppiegym, turnen (grootste groep), 
streetdance, freerunning of parkour (groeiende tak van sport), circus, acrogymnastiek, body-shape 
keep-fit, poweryoga, koersbal. HLC maakt gebruik van de turnhal in het Kennemer Sportcenter (KSC), 
wij huren daarnaast 15 gymzalen via SRO of schoolbesturen en maken gebruik van onze eigen 
gymzaal aan de Belgiëlaan 8 in Schalkwijk. Deze laatste zaal is in ons bezit gekomen in 1989. Wij zijn 
lid van de KNGU.
Ofschoon aan het eind van een seizoen het ledenaantal altijd iets afneemt blijken wij de laatste 5 jaar 
gemiddeld met 50 leden per jaar te groeien.

Vele jaren geleden, ten tijde van sportwethouder Barnhoorn heeft HLC al aangegeven dat zij de 
huidige zaal aan de Belgiëlaan ontgroeit is en graag een nieuwe turnhal gerealiseerd ziet. De turnhal 
van het KSC heeft sinds het vertrek van PAX naar Hoofddorp wat extra ruimte gekregen en deze 
heeft HLC toentertijd direct opgevuld. HLC was overigens ook tijdens de aanwezigheid van Pax op 
dinsdag en donderdag met enkele groepen actief in deze turnhal.

Nu wij wat meer gebruik kunnen maken van de turnhal KSC groeit de behoefte aan meer turnzaal 
uren ons boven het hoofd en dreigen wij in grote moeilijkheden te komen. De vraag is veel groter 
dan wij kunnen aanbieden, niet vanwege kader, die is er voldoende, maar vanwege de 
beschikbaarheid van turnhalruimte. Kennelijk neemt de belangstelling voor turnen op dit moment 
sterk toe want ook Bato, maakt eveneens gebruik van deze zaal, geeft aan dat ook hun behoefte aan 
turnhalruimte sterk toeneemt.

Kan HLC voor het recreatie turnen nog wel uit de voeten met gewone gymzalen afmeting 12 x 21 
meter of groter, voor de wedstrijdsport is dit vandaag de dag niet meer acceptabel. Voor 
wedstrijdsport, op welk niveau dan ook, waar talentontwikkeling plaatsvindt en het echte 
enthousiasme voor onze sport groeit is een ingerichte turnhal bittere noodzaak.

HLC wil meekijken naar een geschikte locatie waar de wens voor een nieuwe turnhal in vervulling kan 
worden gebracht. Ons is ter ore gekomen dat het Rudolf Steiner College in Schalkwijk snakt naar een 
grotere gymnastiekfaciliteit. Onze vraag is nu of hier een combinatie mogelïjk is tot het realiseren



van een faciliteit die zowel de wens van het Rudolf Steiner College, als de wens van HLC vervult. Ons 
is bekend dat in de gemeente Rosmalen iets dergelijks is gerealiseerd. Een volledig ingerichte turnhal 
met direct aansluitend een grote gymzaal. Beide gelijk of afzonderlijk te gebruiken. In deze 
combinatiezaal kunnen ook kleinschalige wedstrijden worden gehouden (max 200 toeschouwers). 
Aan deze laatste combinatie is grote behoefte in onze regio vanuit de KNGU.
Om de realiseerbaarheid te vergroten stelt HLC voor haar eigen locatie aan de Belgiëlaan 8,1000m2 
grond waarvan 400m2 bebouwd op te geven en stelt de gemeente voor om het bestemmingsplan 
zodanig te wijzigen dat er woningbouw op deze locatie mogelijk wordt, dit vergroot de opbrengst 
aanzienlijk. Deze wens werd al eerder door de wijkraad Europawijk ondersteund. De financiële 
opbrengst kan dan mede ingezet worden voor de financiële haalbaarheid van deze al vele jaren 
gewenste turnhal.
Gaarne stel ik u voor ons enthousiasme over te nemen waardoor de gemeente Haarlem en in het 
bijzonder stadsdeel Schalkwijk verrijkt wordt met een nieuwe binnensportvoorziening die ten goede 
komt aan de 4e sport in grootte van Nederland, een kernsport van de gemeente Haarlem en waar 
vooral jonge kinderen en de wat oudere jeugd volledig aan hun trekken kunnen komen.
Werkt u mee als fractie om dit gerealiseerd te krijgen? HLC en haar leden hopen vurig van wel.

Met vriendelijke sportgroeten.


